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ПРЕДСЕДНИЦИ  
СКУПШТИНЕ  ГРАДА  НОВОГ  САДА  

Градско  веће  Града  Новог  Сада  на  155. седници  од  29. јула  2022. године, 
разматрало  је  одговор  на  одборничко  питање  одборнице  Мушицки  Снежане, 
поставњено  на  XXVII седници  Скупјлтине  Града  Новог  Сада  одржаној  27. јуна  
2022. године,  припремњен  у  Градској  управи  за  грађевинско  земњигпте  и  
инвестиције , и  тим  поводом  донелоје  Закњучак  број : 021-7/2022-932-11 од  29.јула  
2022. године, који  Вам  са  одговором  на  одборничко  питање  доставњамо  у  
прилогу . 

ЗАМЕНИК  ГРАОНАЧЕЛНИКА  
Y\ 

Милон  Ђурић  



На  основу  члана  38. став  8. Пословника  Скупштине  Града  Новог  Сада  - 
пречишћен  текст  (,Службени  лист  Града  Новог  Сада  бр.  23/20), Градско  веhе  Града  
Новог  Сада, поводом  разматрања  Предлога  текста  одговора  на  одборничко  питање  
снежанемушицки  на  155.  седнициодржаној   29.07.  2022. године  доноси  

ЗАКЊУЧАК  

І. Утврђује  се  текст  одговора  на  одборничко  литање  Снежане  Мушицки , 
поставњено  на  XXVH седници  Скупштине  Града  Новог  Сада, одржаној  27. јуна  2022. 
године  а  који  је  припремњен  у  Градској  управи  за  грађевинско  земњиште  и  инвестиције . 

і i. Одговор  на  одборничко  питање  Снежане  Мушицки , који  чини  саставни  део  овог  
закњучка , доставња  се  председници  Скупштине  Града  Новог  Сада. 
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РПУБЛИКА  СРВИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОДИНА  
грд  нОВи  САд  
Градска  уіірава  за  грађевинско  земњиште  и  инвестиције  
Број: ХХіV-02ј -7122-932 
дана: 14.07.2022. године  
Нови  Сад  
СВ  

Одборница  у  Скупштини  Града  Новог  Сада, Снежана  Мушицки , на  XXVІІ  седници  
Скупштине  Града  Новог  Сада, одржаној  27. јуна  2022. године, поставила  је  следеће  
одборничко  питање: 

,,Једну  су  бандеру  са  једне  стране  одсекли, а  ови  са  друге  стране  су  себи  
окренули , како  им  треба  и  не  ради, угасиЈіи  сује  

Мене  занима, да  ли  они  имају  дозволу  за  то, од  кога  су  добили  дозволу  да  закрче  
Кисачку  улицу  и  да  је  затворе  сваки  радни  дан  и  занима  ме  како  могу  да  граде  
зграду, која  излази  на  улицу, односно  која  улази  у  простор  Кисачке  улице, када  је  
речено  да  треба  да  уђу  пола  метра  унутра  ... и  да  ли  су  добили  дозволу  да  исеку  те  
бандере  са  осветњењем  и  ову  другу  страну  улице, непарну, број  37 и  број  39, да  
ли  имају  дозволу  да  бандеру  склоне  и  да  је  угасе, како  њима  не  би  сметала, док  
проширују  своје  градилиште? 

На  поставњено  питање, Градска  управа  за  грађевинско  земгиште  и  инвестиције  
сачинила  је  следећи  

одг°вОР  

Јавно  осветњење  у  Кисачкој  улици  изграђено  је  са  негіарне  стране  улице  (лева  страна  
посматрано  из  правца  Темеринске  улице), где  су  поставњени  канделабери  висине  lом  
са  ЛЕД  светињкама . 

Стручне  службе  Градске  управе  за  грађевинско  земњиште  и  инвестиције  су  дана  
12.07.2022. године  извршиле  увид  у  стање  на  терену  и  том  приликом  констатовано  је  да  
у  Кисачкој  улици  није  уклоњен  ни  један  стуб  јавног  осветњења , укњучујући  ту  и  оне  који  
су  у  градилишној  зони , односно  испред  објеката  на  броју  37 и  39 (фотографије  у  
прилогу). Такође, све  светињке  су, у  складу  са  нормативом , окренуте  тако  да  
осветњавају  саобраћајне  површине , односно  ка  коловозу. 

Од  стране  надзорних  органа  ће  у  вечерњим  сатима  бити  проверена  исправност  
светињки  на  стубовима  јавног  осветњења  у  Кисачкој  улици  и, уколико  се  утврди  да  нека  
од  светињки  не  ради, биће  предузете  потребне  мере  у  цињу  довођења  јавног  
осветњења  у  функционално  стање. 



Питања  одборнице  Снежане  Мушицки, која  се  односе  на  степен  заузећа  јавне  површине  
од  стране  инвеститора  на  изградњи  вишестамбених  објеката  у  Кисачкој  улици, не  
спадају  у  домен  надлежности  Градске  управе  за  грађевинско  земњиште  и  инвестиције  и  
поводом  истих  потребно  је  обратити  се  Градској  управи  за  инспекцијске  послове. 
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